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Hong Kong Lawn Bowls Association

Minutes of the Council of Management Meeting

EHEL S & HUsk
Date: 21 November, 2022 HHH - —E T FEt—H+—H
Time:  7:00 p.m. AT - MR E
Venue: Filipino Club R JEERE
Present Officers HEHITEE Apologies HLEEZ

President (Chairman) Vincent Cheung Vice President Walter Kwok
Vice President Heron Lau Asst. Hon. Secretary ~ Sandy Sit
Vice President Sanie Ng
Vice President Cyril Leung
Vice President Claudius Lam
Hon. Secretary David Tse
Hon. Treasurer Roderic Yeung
Present Members H[EZ S Apologies fRJEH
ABC Ricky Leung AWASG Ha Yung Kuen
AYFP Nancy Choi* CELBC Edward Pang
BFC Terence Cheung* CLP Szeto Chi
CCC K K Lam FPLBA Wivi Kwan
CdeR William To FSLBC Benjamin So
CLBC Connie Wong GBLBC Chung Kin Wah
CSD Yau Yim Wai GLBC William Wong
ELBC Sam Chan HKCC Alan Lo*
FC Benjamin Chan HKSAP Alex Ng
HKE Andy Lau KFLBC Chiu Wang
HKFC Esmond Lee LBTC Jacky Wong
HKIC Hanson Ng LCN Steven Lee
HKPBC Sean Chan PDLBC Simon Yau
ILBC Mak Chuen Chi SBI Robin Chok
KBGC Chan Ho Yin* TKOBC James Cheng
KCC Eric Wong TMSA Leo Li
SBSC Queenie Lai TPLBC Patrick Lo
STSA John Chong* VLBC Kevin Yu
TVLBC Victor Chow WSC Freud Cheung
ULBSC Top Wong YLLBC Eddie Tang
USRC Annie Yeung
WISC Tommy Fung
Member In Attendance 5l[[EZ 5 Apologies fftfEE

IRC Edwin Leung
Official In Attendance 5([FEHRE S
Staff Shirley Sin Staff Howard Poon
Staff Katrina Lam

BEEEEAIKSGE—RBEAE_O—OZ Room 2010, Olympic House, | Stadium Path, Causeway Bay, Hong Kong
ETiE Tel : +852 2504 8249 {EE Fax: +852 2577 562
EHR Email : hklba@hklba.org L Website : www.hklba.org
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	Minutes of the Council of Management Meeting
	1 ACCEPTANCE OF PREVIOUS MINUTES
	2 MATTERS ARISING
	NIL
	3 CORRESPONDENCE
	HKLBA received a permission request from ILBC to hold Golden Stag Mixed Triples.  It would be held between 22nd and 30th July, 2023.  There being no objection, the above competition was approved by the Council.
	4 TREASURER’S REPORT
	4.1 The summary of outstanding payments as at 21st November, 2022 was tabled to all councilors.  The Hon. Treasurer instructed those clubs to settle the outstanding / overdue payment of more than 120 days as soon as possible.  Otherwise, the related c...
	4.2 Hon. Treasurer suggested to put Service Fund in fixed deposit for gaining interest.  There being no objection, the above suggestion was approved by the Council.
	5 NATIONAL LEAGUE
	5.1 Premier League 2022
	The Premier League was completed.  All results were finalized and posted on website. Club scorecards could be destroyed.
	5.2 Triples League 2022
	The League started on 10th December, 2022 with a target completion date on 18th March, 2023.
	5.3 Complaint and counter-complaints
	When a complaint was received, HKLBA would normally ask the complainant and complained party to answer or provide information.  Sometimes, we received counter-complaints in replies from the complained party.  HKLBA would stress that they would not han...
	6 NATIONAL COMPETITION
	6.1 Angela Chau Memorial Mixed Triples Competition 2022
	We would like to thank CdeR for providing rinks and logistics for the Angela Chau Memorial Mixed Triples Competition 2022, which was completed on 30th October, 2022.  Final result could be found on HKLBA website and winners are as follow.
	Angela Chau Memorial Mixed Triples Competition 2022
	Champion – Paul Kwok, Mandy Ho, Cindy Robinson (USRC)
	Runner-up – Eric Wong, Angus Wong, Annie Yeung (KCC)
	6.2 Provision of Rinks
	We would like to thank the following Clubs for hosting the semi-finals between September and October 2022:
	FC (Women’s Novice Pairs)
	CCC (Men’s Novice Paris)
	6.3  National Championship Calendar 2023-2024
	National Championship Calendar 2023-2024 would be issued shortly and tabled in the next Council Meeting.
	7 DEVELOPMENT
	8 TECHNICAL
	8.1 New Laws Book
	The Laws of the Sports of Bowls (Crystal Mark Fourth Edition) had been published, taking effect on 1st December, 2022.  Convenors, coaches and umpires would obtain a copy free from HKLBA office.  Members were welcome to purchase extra copy from  HKLBA...
	8.2 Free Use of LCSD Rink Scheme
	We sent out reminders to all convenors about the terms and conditions of the Free Use of LCSD Rink Scheme.  However, LCSD notified us that there were still some no-show cases.  It was very undesirable from public resources point of view.  If the situa...
	9 INTERNATIONAL
	NIL
	10 DISCIPLINARY PANEL
	Reference discharge of the legal case of Vivian Yip vs HKLBA & the President, we would update members about our claims when court order was released in March 2023.
	11 HONG KONG INTERNATIONAL BOWLS CLASSIC & CLASSIC CARNIVAL  2023
	The Hong Kong International Bowls Classic & Classic Carnival 2023 would probably be held in November 2023.  We would approach our past sponsors for their support.
	13 DATE OF NEXT MEETING
	13.1 The next meeting of Council of Management would be held on Monday, 9th January, 2023 at 7:00 p.m. at CdeR.
	13.2 Forthcoming Meetings in 2023
	1 通過上次會議記錄
	2022年 10 月 10 日管理委員會會議的會議記錄已經發送予所有委員審閱並正式獲確認核准。
	3 來信
	總會收到港島草地滾球會舉辦金鹿盃賽事的要求，港島草地滾球會將於2023年7月22至30日舉辦賽事。由於沒有人反對上述事項，管理委員會一致通過。
	4 司庫報告
	4.1 直至2022年11月21日逾期繳費的紀錄呈上給各管理委員會成員，司庫敦促屬會逾期超過一百二十天的費用，立即付款處理，否則有關屬會可能會被暫停參賽。
	4.2 服務基金主要留給2025世界錦標賽使用。司庫建議現可將儲備放在銀行存息。由於沒有人反對上述建議，管理委員會一致通過。
	5 聯賽報告
	6 本地賽事報告
	副會長（本地賽）報告如下：
	6.1 仇秀玲混合三人賽
	首先感謝西洋波會借出場地和後勤服務讓賽事於2022年10月30日圓滿舉行。
	得獎者名單如下：
	冠軍： 郭志亮、何敏賢、 陳潔瑤 (三軍會)
	亞軍： 黄偉麟、黄頴鏘、楊安妮 (九龍木球會)
	結果可參閱總會網頁。
	6.2 球道提供
	感謝以下球會協助舉辦9月至10月的本地公開賽 –半準決賽：
	菲律賓會 (女子新秀雙人賽)
	紀利華木球會 (男子新秀雙人賽)
	6.3 2023-2024本地賽事
	2023-2024本地賽事日曆總會會儘快公佈，並在下一次會議時提出。
	8 技術項目
	8.1 新版草地滾球運動規例
	水晶標記第四版草地滾球運動規例已出版並將由12月1日開始實行。各屬會、教練和裁判可以向總會免費取一本作參考。如有需要，屬會亦可向總會辦事處購買額外例書。
	8.2 免費使用康文署場地計劃
	總會每星期均電郵通知各屬會取用免費場地，但康文署通知近日發現再有不取場情況出現。就公共資源角度來看，這是不理想的。如果情況持續下去，我們要取消這個計劃。
	9 國際賽事
	沒有
	11 2023香港國際草地滾球精英賽及精英嘉年華
	12 其他事項
	12.1 會長報告小組委員會名單已公佈。由於沒有人反對上述事項，管理委員會一致通過及確認名單，相關小組委員會任期直到下年。
	13 下次開會日期


